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Nieuwsbrief 3, mei 2019 

Voorwoord 
Voor u ‘ligt’ de nieuwe nieuwsbrief van de PvdA-fractie in de gemeente Oude IJsselstreek. Een nieuwsbrief 
waarmee we u als lid van de PvdA-afdeling Oude IJsselstreek, maar ook sympathisanten en andere 
geïnteresseerden periodiek willen informeren over het werk van de PvdA-fractie in de gemeenteraad.  
 
We informeren u in deze nieuwsbrief over onze bijdrage(n) aan de commissies, de gemeenteraad en de 
behaalde resultaten.  
 
We hopen u met deze nieuwsbrief van dienst te zijn. Mocht u vragen of ideeën hebben, suggesties en 
voorstellen willen doen, dan willen we die graag ontvangen. We wensen u veel leesplezier. 
 
De redactie   
 
 
  

Bestemmingsplan Almende College (bijdrage raadsvergadering 25-04-2019) 
Het vaststellen van het bestemmingsplan Almende-college had eigenlijk de kerst op de taart moeten zijn; 
een resultaat waar iedereen mee weg loopt, omwonenden, leerkrachten, ouders, politiek en natuurlijk de 
leerlingen van nu en straks, kortom iedereen. Dit alles had wat de PvdA betreft het eindresultaat moeten 
zijn en dan hadden we graag, bij wijze van spreken, blindelings een handtekening bij het kruisje gezet. 
Helaas moeten we constateren dat het besluit van dit bestemmingsplan niet de beoogde ‘kers op de taart’ 
is. 
 
Wat steeds opvalt in het ‘dossier Almende-college’ is dat elke kritische noot en poging om een fatsoenlijke 
discussie te voeren, meteen lijkt te moeten worden gesmoord. Het dossier is net een ‘brandblusdeken’. In 
het hele proces is ook niet gezocht naar een meer ontspannen relatie of samenwerking tussen de 
betrokken partijen. Onmisbaar in een dergelijk proces én om een gezaghebbend en productief besluit te 
kunnen nemen. 
 
Daarbij is en blijft de opstelling van de portefeuillehouder onderwijs in dit dossier een bijzondere en zelfs 
stuitend. In een gecombineerde commissievergadering van 10 april jl over het dossier Almende was deze 
de grote afwezige. De portefeuillehouder laat hierdoor de discussie en dynamiek over aan het 
maatschappelijk middenveld. In onze ogen een gemiste kans. 
 
De PvdA is vóór goede huisvesting en kwalitatief, liefst excellent, onderwijs. En als daar een nieuw 
schoolgebouw bij hoort, dan moet dat ook. De PvdA is wel erg teleurgesteld in het feit dat er nooit een 
fatsoenlijke discussie is gevoerd of het financieel maar óók inhoudelijk voldoende robuust is. Ook niet 
nadat de kosten tussentijds stegen van 8 naar 13 miljoen euro.  
 
Daarmee laten we een enorme kans liggen met het vmbo-onderwijs een echt grote stap in de toekomst te 
zetten. Een uitgelezen en mooie kans om de meest innovatieve en aantrekkelijke vmbo-opleiding in 
Gelderland te bouwen! Een fantastische school dat trots en zelfvertrouwen uitstraalt in plaats van angst en 
kleinzielige politiek. In plaats daarvan zitten we nu opgescheept met slechts een ‘dure aanbouw’. Voor de 
gemeente en de burgers vindt de PvdA dat een heel mager resultaat of beter gezegd gewoon een slecht 
besluit. 
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Meldpunt Laborijn Rooie Vrouwen Oude IJsselstreek 
Nadat wij in 2017/ 2018 regelmatig geconfronteerd werden met klachten van cliënten over Laborijn hebben 
wij in april 2018 een werkbezoek afgelegd. Hier werd kort aangegeven door Laborijn dat men met een 
cultuuromslag bezig was, er konden en moesten dingen veranderen. 
 
Nadat wij nog meer klachten binnen kregen hebben wij een meldpunt geopend. Zonder nu verder op de 
inhoud van de klachten in te gaan kan ik zeggen dat wij geschokt en verbaasd waren. Verbaasd over het 
aantal klachten die wij ontvingen en nog steeds ontvangen ( nu rond de 140) en geschokt over de inhoud 
van de klachten. 
 
Er ontstond veel reuring, in de pers en politiek zowel lokaal als landelijk, wat uiteindelijk resulteerde in een 
onafhankelijk onderzoek door bureau Berenschot. De Rooie Vrouwen zijn benaderd door Berenschot en 
door hen werd onze hulp gevraagd zodat de cliënten ook daadwerkelijk met hen in gesprek zullen gaan. 
Veel cliënten durven niet, zijn toch bang voor herkenning en consequenties. Dit onderzoek moet nu zijn 
beloop krijgen en wij zijn uiteraard erg benieuwd naar de uitkomsten. 
 
Het meldpunt blijft geopend en de Rooie Vrouwen blijven opkomen voor deze kwetsbare groep mensen. 
 
Sylvia van Londen. 
 
 
 
 
 
 
 
 

Nieuwsbrief ontvangen? 
De nieuwsbrief wordt per mail verzonden. Wilt u de nieuwsbrief liever per post ontvangen, geeft dit door 
aan t.menke@oude-ijsselstreek.nl 
Wilt u zich aanmelden voor de nieuwsbrief? Geef ook dit door aan t.menke@oude-ijsselstreek.nl 
 

Financiële situatie VNOG (bijdrage raadsvergadering 25-04-2019) 
Het lijkt wel of het bestuurlijk opschalen van lokale overheidstaken garant staat voor een bestuurlijke ramp. 
Is het niet Laborijn of de omgevingsdienst Achterhoek, dan is het wel de VNOG. En als het dan misgaat. 
dan staan we er met 22 gemeenten bij en kijken ernaar. Het is voor een individuele gemeenteraad lastig 
om invloed uit te oefenen op het beleid van de VNOG.  
 
Iedere betrokken gemeente heeft inmiddels de ‘stormbal gehesen’ en in ferme taal de gang van  zaken 
bekritiseert. Er zijn tal van moties ingediend en raadsbreed aangenomen. Zo ook in de Oude IJsselstreek. 
We hopen alleen dat dat niet voor de bühne gebeurd, maar met de bedoeling meer invloed te krijgen op 
het beleid en ook een veel betere positie bij de controle daarop.  
 
Natuurlijk moeten we de wettelijke taken als het blussen van branden, hulpverlening bij grote ongevallen 
en brandpreventie goed organiseren. Maar we mogen ook kritisch kijken of ons veiligheidsmanagement 
langzamerhand niet is verworden tot regelmanagement. Een overdaad aan verstikkende regels, 
toenemende bureaucratie en nog strenger toezicht.  
 
Ja, we hebben regels, goede afspraken, protocollen en audits nodig. Maar haal veiligheid meer uit de sfeer 
van de regelgeving en breng veiligheid van het hoofd naar het hart. Dat is effectiever en kost minder.  
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